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Zápis z jednání komise č. 3 

 

Datum konání: 16. 9. 2019 

Místo konání: zasedací místnost na Městském stadionu Kyjov  

Přítomni (viz. prezenční listina): RNDr. Vlastimil Válka, Michal Kůřil, Radovan Löffler, Martin 

Mrkus, Štěpán Němec, Mgr. Ivana Řezáčová, Mgr. Erik 

Schovanec 

Omluveni: Ing. Tomáš Čada, Miroslava Pozděchová Knotková 

Nepřítomni:  

Hosté: PaedDr. Ilona Slaninová 

Zapisovatel(ka): Mgr. Jana Jelínková 

Ověřovatel(ka): Mgr. Ivana Řezáčová 

Čas jednání: 17.00 – 18.30 h 

Program jednání:  

 

1. Projednání návrhu úpravy Dotačního programu na podporu sportu v roce 2020 

2. Projednání žádosti o individuální dotaci TJ Jiskra Kyjov 

3. Seznámení s Programem rozvoje města Kyjova na léta 2018–2022 a jeho případné 

rozpracování dle působnosti komise 

4. Akční plán rozvoje sportu – diskuse a doplnění 

5. Různé 

 

Průběh jednání 

Předseda komise RNDr. Vlastimil Válka přivítal přítomné na třetím zasedání sportovní komise, 

navrhl zapisovatele (J. Jelínková) a ověřovatele zápisu (Mgr. Ivana Řezáčová). 

Hlasování: 6 – 0 – 1 

Poté předseda seznámil členy SK s programem jednání a nechal o tomto programu hlasovat: 

Hlasování: 7 – 0 – 0 
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1. Projednání návrhu úpravy Dotačního programu na podporu sportu v roce 2020 

Předseda předal slovo vedoucí odboru školství a kultury, aby promluvila o aktualizacích ve znění 

Dotačního programu na podporu sportu pro rok 2020. PaedDr. Slaninová vyzvedla důležité 

informace a změny. Avizovala, že celková částka ve výši 2.700.000 Kč, která je určena na 

podporu sportu v nadcházejícím roce je konečná a ani v příštích letech se již nebude zvyšovat. 

Tento dotační program bude vyhlášen Radou města dne 7. 10. 2019, následně uveřejněn po dobu 

30 dnů na úřední desce a na webu města. 21. 10. 2019 bude zahájen příjem žádostí. Mezitím mají 

žadatelé možnost konzultace s odpovědným referentem. Příjem žádostí bude ukončen 13. 12. 

2019. Vedoucí OŠK dále upozornila, že žadatelé jsou povinni respektovat Zásady poskytování 

dotací, které už byly schváleny Zastupitelstvem města. Častým nešvarem žadatelů je rovněž při 

vyúčtování kopírovat formulář z předchozího roku, i v tomto formuláři však dochází ke změnám a 

je proto nutné použít každý rok aktuální formulář.  

Dotaz p. Kůřila, proč je termín schválení žádostí v RM a ZM až 30. 6. 2019? Vedoucí OŠK 

odpověděla, že se každoročně snažíme stihnout co nejdřívější termín, ale vzhledem k návaznostem 

všech kroků si necháváme tuto časovou rezervu. 

Předseda SK připomněl, že v minulém roce jsme uvažovali o zavedení požadavku na dokládání 

jmenných seznamů členů do 18 let. PaedDr. Slaninová namítla, že v minulém roce nám spolky na 

požádání seznamy poskytovaly, proto navrhujeme ponechat si možnost vyzvat žadatele k doložení 

seznamů v případě pochybností, a to včetně přihlašovacích lístků. 

Předseda SK vyzval členy komise k případným dalším komentářům a zmínil, že i tentokrát 

proběhne bodování žádostí v úzké pracovní skupině. Poté nechal o návrhu hlasovat. 

 

Sportovní komise schválila znění návrhu Dotačního programu na podporu sportu na rok 

2020. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

2. Projednání žádosti o individuální dotaci TJ Jiskra Kyjov 

Předseda SK okomentovat znění žádosti, vedoucí OŠK poznamenala, že v rozpočtu je zůstatek na 

individuální dotace ze všech oblastí 24.000 Kč. 

RNDr. Válka navrhl udělit spolku TJ Jiskra Kyjov, z.s. individuální dotaci ve výši 20.000 Kč. 

Protože nebyl podán žádný protinávrh, bylo o tomto návrhu hlasováno. 

Sportovní komise navrhuje udělit spolku TJ Jiskra Kyjov, z.s. individuální dotaci ve výši 

20.000 Kč. 

Hlasování: 7– 0 – 0 
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3. Seznámení s Programem rozvoje města Kyjova na léta 2018–2022 a jeho případné 

rozpracování dle působnosti komise 

Materiál byl projednán v prosinci 2018 zastupitelstvem města a byl schválen s určitými 

poznámkami stran stručnosti a heslovitosti. Sportovní komise by měla vyjádřit k bodům, které 

spadají do oblasti její působnosti. Předseda vyzval členy SK ke sdělení jejich názoru na výstavbu 

bazénu. Následovala krátká diskuse k tématu, do které se zapojil p. Němec, PaedDr. Slaninová, 

p. Mrkus a Mgr. Schovanec. 

 

4. Akční plán rozvoje sportu – diskuse a doplnění 

Předložený materiál vychází z dokumentu Plán rozvoje sportu města Kyjova. Předseda SK 

požádal o bližší informace PaedDr. Slaninovou. Akční plán rozvoje sportu obsahuje všechny 

zásadní teze z oblasti priorit Plánu rozvoje sportu. V tento moment není materiál aktuální, máme 

v plánu jej aktualizovat na základě schváleného rozpočtu města na další rok. Zatím se tedy jedná 

o informativní znění, na setkání komise koncem roku rozpracujeme aktualizovanou verzi. 

RNDr. Válka tedy navrhl ponechat diskusi a doplnění k tomuto tématu na prosincové setkání. 

 

5. Různé 

Vedoucí OŠK požádala přítomné o zpětnou vazba na Slovácký rok 2019. 

M. Mrkus: lepší orientační systém, lidé se ptali, kde se která vystoupení konají. Jinak vše 

fungovalo perfektně. 

Š. Němec: perfektní úklid, precizní organizace. 

M. Kůřil vznesl dotaz ohledně harmonogramu prací na atletické dráze. Odpověděla 

Mgr. Řezáčová, osvětlila průtahy způsobené komplikacemi při výběrovém řízení. 

Š. Němec, M. Kůřil: šatny fotbalistů kapacitně nedostačují – prověřit se správci.  

Poté předseda ukončil debatu, poděkoval všem za účast a třetí jednání sportovní komise ukončil. 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 

Sportovní komise schválila znění návrhu Dotačního programu na podporu sportu na rok 

2020. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

Sportovní komise navrhuje udělit spolku TJ Jiskra Kyjov, z.s. individuální dotaci ve výši 

20.000 Kč. 

Hlasování: 7– 0 – 0 

 

Zapsala: Mgr. Jana Jelínková     Ověřila: Mgr. Ivana Řezáčová  


